
اکبری

 این روزها با گسترش ارتباطات، بخش زیادی از کسب 
و کارها نیز به سمت فضای مجازی هدایت شده است 
و حتی درخواست تاکسی هم از این قاعده مستثنا 
نیست. مدتی است شاهد رشد روز افزون تاکسی های 
اینترنتی در شهر هستیم و آن طور که شواهد و گفته ها 
حکایت دارد با آن که سیستم به صورت خودکار نرخ هر 
مسیر را بر اساس مسافت طی شده اعلام می کند و در 
ظاهر همه چیز کنترل شده است و راننده در میزان نرخ 
تعیین شده دخالتی ندارد اما در خطوط تاکسیرانی 
اینترنتی هم شاهد چند نرخی بودن برای یک مسیر 
یکسان هستیم و گاهی با مواردی مواجه می شویم 
که بسیار عجیب به نظر می رسد. همچنین در بعضی 
مسیر  یک  برای  اینترنتی  تاکسی  کرایه  نرخ  موارد 
کوتاه رقم بالایی در مقایسه با کرایه تاکسی در مسیر 

طولانی تر است. 

چند نرخ برای مسیر یکسان
آن طور که یک شهروند اظهارکرد: از زمان شیوع کرونا 
تمایل به استفاده از تاکسی اینترنتی بسیار است و آن 
چه اعتماد را در پی دارد این است که راننده روی نرخ 
اثر گذار نیست و بر اساس مسافت طی شده نرخ را 
مدیریت مرکزی تاکسی اینترنتی تعیین می کند و از 
این بابت امکان چند نرخی بودن نیست اما چند روز 
پیش که درخواست تاکسی اینترنتی داشتم برای یک 
مسیر یکسان، سه نرخ متفاوت اعلام شد. دیگر شهروند 

هم گفت: برای مسیر میدان اول تا میدان سوم مدرس 
اینترنتی هزینه سه هزار تومان اعلام کرد  تاکسی 
درصورتی که نرخ تاکسی در این مسیر نهایت هزار و 
500 تا دو هزار تومان است. همچنین مسافت طولانی 
تر را با هزینه کمتری با تاکسی اینترنتی جابه جا می 
شویم. بنا به گفته های یک شهروند دیگر مدتی است 
سازمان اتوبوسرانی خدمات خود را محدود کرده و 
از این رو استقبال از تاکسی بیشتر شده است و طی 
این مدت برخی رانندگان پا را بر پدال افزایش قیمت 
نرخ ها گذاشته اند و برای یک مسیر که تا چند وقت 
پیش هزینه دو هزار تومانی دریافت می شد به سه هزار 

تومان و بیشتردریافت می شود. همچنین تاکسی های 
اینترنتی هم در ساعات خاص نرخ های چند برابری 
نسبت به شرایط عادی دریافت می کنند و می طلبد 

سازمان تاکسیرانی نظارت بیشتری داشته باشد. 
اما خبرنگار ما به گفته ها اکتفا نکرد و از طریق فضای 
مجازی چندین بار درخواست تاکسی اینترنتی برای 
یک مسیر یکسان داد که مشخص شد در یک ساعت 
خاص در چند روز متوالی نرخ های متفاوت اعلام 

می شود. 

 مجوز فعالیت فقط در اختیار شهرداری 
آن طور که رئیس سازمان حمل و نقل بار و مسافر 
های  تاکسی  از  بسیاری  اظهارکرد:  نیز  شهرداری 
اینترنتی فعال در شهر برابر ابلاغیه وزارت باید مجوز 
یک  فقط  تاکنون  و  بگیرند  را  شهرداری  از  فعالیت 
تاکسی اینترنتی این اقدام را انجام داده است. به گفته 
»غلامپور« تاکسی های اینترنتی پروانه فعالیت فقط 
از شهرداری می گیرند ولی در نرخ گذاری دخالتی 
نداریم و تعرفه های تاکسی اینترنتی توسط سازمان 
مقررات تنظیم می شود. وی افزود: برای تاکسی های 
فعال زیر نظر شهرداری در ابتدای سال افزایش تعرفه 
داشتیم و همه تاکسی های فعال زیر نظر شهرداری باید 
برچسب تعرفه داشته باشند و شهروندان می توانند بر 
اساس این تعرفه ها خود مبلغ را بسنجند و اگر راننده 
تخلفی داشت مراتب را به این سازمان اطلاع دهند تا 
پیگیری شود. او از بازگشت اضافه هزینه دریافت شده 

و جریمه رانندگان متخلف گفت. 
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در�روزنامه

بانتظار وعده های هیئت دولت
روزنامه خراسان در شماره 3296 به تاریخ 30 آبان 1339در مطلبی در 
صفحه 6 آورده است: در مسافرتیکه چندی قبل هیئت دولت سابق بطبس 
نمود هر کدام از آقایان و وزراء برای رفع نواقص ادارات وعده هائی دادند 
منجمله وزیر فرهنگ برای ساختمان دبیرستان. وزیر راه برای محل اداره راه 
شوسه و وزیر دارائی و وزیر گمرکات برای ساختمان محل ادارات خود وعده 
هائی دادند. متاسفانه تاکنون به هیچکدام از آنها جامه عمل پوشیده نشده 
مردم و ادارات همچنان در حال انتظار میباشند ولی آنچه مسلم است با تعویض 

کابینه وعده ها هم فراموش شده است.

رویداد تاکسی اینترنتی روی خط چند نرخی 

شــنبه | 6 دی   1399 | 11 جمادی الاول 1442 | شماره 3451 

نسخه معاون وزیرعلوم برای ارتقای آموزش عالی در استان

 کیفی سازی در اولویت 
خراسان جنوبی در شاخص های کمی آموزش جزو 
پنج استان برتر کشور است و حال در گامی دیگر 
باید برای افزایش شاخص های کیفیتی آموزش، 
گام بردارد. معاون پژوهش و فناوری وزیر علوم، 
تحقیقات و فناوری در سفر به خراسان جنوبی روز 
گذشته در نشست خبری با موضوع »تبیین وضعیت 
آموزش عالی و اجرای طرح آمایش آموزش عالی 
در خراسان جنوبی« با بیان این مطلب و با اشاره 
کشور  در  آموزشی  موسسات  برخی  تعطیلی  به 
منظور  به  گفت:  دانشجویی  جمعیت  کاهش  و 
سامان دهی آموزش عالی، ارتقای کیفی آموزش 
جزو اولویت هاست. به عقیده دکتر»غلامحسین 
رحیمی« خراسان جنوبی رشد کمی زیادی داشته 
است و اکنون به ارتقای کیفی نسبت به استان های 

دیگر نیاز دارد. 
بنا به گفته وی، برای افزایش سطح کیفی آموزش 
هم باید برنامه ای تدوین شود و برای کیفی سازی 
نیز حذف یا ادغام برخی رشته ها، ارائه رشته های 
دانشگاهی متناسب با نیاز استان، فراهم سازی 
بسترها برای واگذاری اختیارات به مدیریت استان، 
سالم سازی محیط های علمی، رعایت اخلاق 
در پژوهش و ... در اولویت سامان دهی آموزش 

عالی باشد. 
معاون وزیر با بیان این که توقف فعالیت هیج موسسه 
آموزش عالی فعال را در خراسان جنوبی نخواهیم 
از  عالی،  آموزش  ساماندهی  با  افزود:  داشت، 
رشد  و  جلوگیری  ضعیف  کیفیت  با  کمی  رشد 
کمی متوقف می شود. همچنین موسساتی که 
به تنهایی نمی توانند ادامه فعالیت داشته باشند 
با موسسه های قوی تجمیع می شوند تا دیگر با 
تعطیلی موسسات آموزشی مواجه نباشیم. دکتر 
»رحیمی« افزود: با این روند و الحاق موسسات 
آموزش عالی به دانشگاه بزرگ، این موسسات 
در وضعیتی قرار می  گیرد که ادامه کار آن ها 
توجیه پذیر است. وی با بیان این که خراسان جنوبی 
از استان هایی است که به دلیل ظرفیت بالای 
نیروی انسانی، موسسات آموزش عالی زیادی دارد 
و از استان های مجاور هم جذب دانشجو داشته 
است، تاکید کرد: هیچ موسسه آموزش عالی در 
استان غیر فعال نمی شود اما برای حذف یا ادغام 
برخی رشته ها و هماهنگی برای فعالیت برخی 
موسسات آموزشی زیر نظر دانشگاه های بزرگ 

اقدام می شود.

ایجاد رشته های متناسب با نیاز 
استان

معاون وزیر در بخشی دیگر از سخنانش گفت: در 

برخی دانشگاه ها و موسسات ظرفیت و رشته برای 
جذب دانشجو ایجاد شده است اما استقبالی برای 
تحصیل در این رشته ها نبوده است و از این رو در 

نظر است این رشته ها حذف و در کنار ایجاد رشته 
متناسب با نیاز استان امکان تحصیل در مقاطع 
ارشد و دکترا در موسسات فراهم شود. وی با اشاره 
به بررسی وضعیت آموزش عالی و فعالیت موسسات 
آموزشی در شهرستان های استان از اقدام ترکیبی، 
هماهنگی برای فعالیت موسسات زیر نظر دانشگاه 
های بزرگ، ادغام رشته ها و ... در شهرستان های 
استان به منظور حفظ نیروها و اعضای هیئت علمی 
خبر داد و افزود: ظرفیت های خوبی در استان 
برای ایجاد مراکز پژوهشی همچون انار و زرشک 
وجود دارد اما لازمه آن متقاضی بودن کشاورزان 

و همراهی در این زمینه است. دکتر »رحیمی« 
با اشاره به احداث ساختمان پژوهشکده انار در 
فردوس، اظهارکرد: اگر در استان، تولیدکننده 
انار و زرشک و سازمان جهاد کشاورزی به خدمات 
این پژوهشکده نیاز نداشته باشد نیازی به تاسیس 
این پژوهشکده نیست و اگر این احساس نیاز باشد 
وزارت علوم آمادگی همکاری دارد.  به گفته وی 
دانشگاه علاوه بر قرارداد با مراکز فنی و حرفه ای 
بالا بردن سطح مهارت دانشجویان،  به منظور 
مراکز و کانون هایی ایجاد کرده است که در این 
زمینه فعالیت دارند. معاون وزیر علوم، تحقیقات 
و فناوری در این سفر با همراهی رئیس دانشگاه 
معین خراسان جنوبی از دانشگاه ها و مراکز آموزش 
عالی استان از جمله در شهرستان های سرایان، 

فردوس، قاینات و بیرجند بازدید کرد و در نشست 
مشترک با رئیس دانشگاه بیرجند، معاون و مدیران 
حوزه پژوهش، فناوری و نوآوری و رؤسای پردیس ها 
و دانشکده های دانشگاه بیرجند، از انجام 60 
درصد طرح های پژوهشی استان توسط دانشگاه 
بیرجند خبر داد. وی همچنین در بازدید از دانشگاه 
بزرگمهر قاینات هم گفت: منطقه قاینات یک منطقه 
صنعتی است و ما نیز در دانشگاه باید یک نگاه ویژه 
به رشته های فنی داشته باشیم. دکتر »رحیمی«، در 
بازدید از دانشکده کشاورزی سرایان ضمن تاکید 
بر استفاده مناسب و تقویت ساختار آموزشی این 

واحد دانشگاهی و استفاده از ظرفیت مراکز رشد 
و فناوری و شرکت های دانش بنیان، گفت: سرایان 
از قطب های کشاورزی استان است که در سال های 
اخیر دانشکده کشاورزی آن فعال بوده ولی به 
علت کمبود داوطلب و عضو هیئت علمی فعالیت 
در حدانتظار را در آن شاهد نبوده ایم و به رغم این 
که اثرگذاری خوبی در منطقه داشته است، اما به 
نحو مطلوبی از امکانات و زیرساخت های موجود 

بهره برداری نشده است. 
وی افزود: هدف از بازدیدها این است که بتوانیم 
مرکز آموزش عالی کشاورزی را حفظ کرده و در 
رشته های دارای متقاضی، فعال نگه داریم و با 
تامین تجهیزات و زیرساخت های موجود، کمبودها 

را رفع کنیم.

وعده اعتبار برای ارگ بهارستان 

وعده تخصیص اعتبار برای مرمت ارگ بهارستان از مرکز در این هفته داده شده 
است. معاون میراث فرهنگی اداره کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع 
دستی با بیان این که مطالعات ارگ بهارستان توسط شرکت آب منطقه ای با 
همکاری میراث فرهنگی تا پایان سال انجام می شود، افزود: برای مرمت این بنای 
با ارزش تاریخی درخواست اعتبار ملی از مرکز ارائه که وعده تخصیص آن در این 
هفته داده شده است. به گفته »شریعتی منش« مرمت بخشی از ارگ بهارستان 
طی 6 ماه انجام می شود اما برای مرمت کامل آن به بیش از دو سال زمان نیاز 
است چون با توجه به ارزش تاریخی آن طراحی داخلی ارگ باید به خوبی انجام 
شود. او با اشاره به این که به هیچ وجه بحث واگذاری بناهای موجود در اطراف 
ارگ بهارستان مطرح نیست، گفت : در آینده می توان با برداشتن دیوارهای 
 این بناها بدون این که  مالکیت هر یک از آن ها تغییر کند، آن ها را یکپارچه کرد.

کمک 5 میلیاردی  به  عتبات عالیات
مردم خراسان جنوبی از آغاز امسال با وجود شرایط کرونایی، چهار میلیارد و 
۷90میلیون تومان برای بازسازی عتبات عالیات کمک کردند. رئیس ستاد 
بازسازی عتبات عالیات استان گفت: از این رقم، دو میلیارد تومان در قالب 
اهدای ملک، ۴00 میلیون تومان اهدای طلا و بقیه نقدی بود. به گفته »جوینده« 
امسال 1۵0نیروی کار استان هم  برای کمک به بازسازی عتبات به عراق اعزام 
شدند و هم اکنون نیز 80 نیروی کار شامل سنگ کار، کاشی کار و کارگر ساده 
در این کشور به سر می برند. وی با اشاره به ساخت سه صحن در عتبات عالیات 
گفت: صحن حضرت فاطمه)س( در حرم امام علی)ع( تا پایان امسال به اتمام 
می رسد، صحن حضرت زینب )س( در کربلا ۷0درصد پیشرفت دارد و صحن 
امام باقر)ع( در کاظمین هم با مشارکت استان های خراسان رضوی، جنوبی و 

شمالی، قم و فارس تازه شروع شده است. 

برنامه امتحانات دانش آموزان 

انصـاری- پیـرو ابلاغیـه وزارت آمـوزش و پـرورش 
بـه صـورت غیـر  آمـوزان  تمامـی امتحانـات دانـش 
حضوری برگـزار خواهد شـد.به گـزارش خبرنـگار ما، 
جزئیـات برگـزاری آزمـون های دانـش آمـوزی چندی 
پیـش ابـلاغ شـد و در ایـن ابلاغیـه آمـده بـود کـه بـرای 
تمـام دوره هـا و پایه هـای تحصیلـی در مرحلـه اول اگر 
امکان حضـور فیزیکی دانش آمـوزان در مدارس برای 
ارزشیابی و آزمون فراهم باشـد، ارزشیابی حضوری و 
تشـخیص این شـرایط به عهده شـورای مدرسـه است.
همچنیـن بـرای پایـه هـای اول و دوم ابتدایـی، بـرای 
دروس فارسـی، خوانـدن و نوشـتن و ریاضـی آزمـون 
عملکـردی به صـورت حضوری و به شـکل گـروه بندی 

و بـا رعایـت کامـل شـیوه نامـه هـای بهداشـتی برگـزار 
می شـود و بـرای دوره های اول و دوم متوسـطه شـاخه 
نظری، فنی و حرفه ای و کار و دانش اگر امکان حضور 
فیزیکـی فراهـم نباشـد بـا مسـئولیت معلـم و نظـارت 
مدیران مدرسـه، نمره پایانی از طریق برگزاری آزمون 
آنلاین در سامانه شـاد یا دیگر سـامانه های مورد تایید 
شـورای مدرسـه ارزشـیابی انجام مـی شـود. مدیر کل 
آمـوزش و پـرورش در گفت وگـو با خبرنـگار مـا از ابلاغ 
دستور العمل جدید برگزاری امتحانات دانش آموزی 
خبـر داد و گفت: پیـرو ابلاغیه جدیـد مقرر شـد تمامی 
امتحانـات دانـش آمـوزان بـه صـورت غیـر حضـوری 

برگـزار شـود.

»واقعـی« از تـداوم آمـوزش ها به صـورت غیـر حضوری 
در مـدارس شهرسـتان هـای قرمـز و نارنجی اسـتان از 
شـنبه 6 دی به مدت یک هفتـه دیگر خبـرداد و افزود: 
در شهرسـتان هـای نارنجـی کادر اجرایی می بایسـت 
برای پاسـخ گویی به نیـاز دانش آمـوزان و اولیـای آنان 
به ویژه دانـش آمـوزان محروم از گوشـی هوشـمند، در 
مدارس حضور داشـته باشـند.وی ،در خصـوص نحوه 
حضور کادر اداری در شهرسـتان هـای قرمز و نارنجی 
نیـز اظهارکرد: در شهرسـتان های قرمـز ، کادر اداری 
و اجرایی  بـا یک سـوم و در  شهرسـتان هـای نارنجی با 
۵0 درصـد از کارکنـان فعالیـت خواهنـد کرد و پاسـخ 

گـوی ارباب رجـوع خواهنـد بود.

 ضرورت ایجاد پایگاه امدادی کوهستان 

حسین قربانی – با توجه به سفرهای پایان هفته 
مردم به کوهستان ها و ازدحام در این مکان ها، 
امدادرسانی به موقع به حوادث از اهمیت ویژه 
ای برخوردار است.معاون عملیات سازمان امداد 
با  دیدار  در  کشور  احمر  هلال  جمعیت  نجات  و 
سرپرست معاونت هماهنگی امور عمرانی استاندار 
با بیان این که محدودیت منابع در جمعیت هلال 
احمر خراسان جنوبی مانع از ارائه رضایت بخش 
خدمات به جامعه هدف نشده است، افزود: از ۵61 
پایگاه امداد و نجات کشور سهم این استان23پایگاه 
و ایجاد پایگاه امدادی کوهستان در بیرجند ضروری 
است.»محمدی« گفت: نگاه ویژه مسئولان استانی 
باید به تامین امکانات و تجهیز پایگاه های امدادی 
باشد، چرا که افزون بر شرایط جاده ای وحادثه پذیر 
بودن استان در حوادث طبیعی، ضرورت تقویت تیم 

های عملیاتی و امدادی دوچندان است.

وی گفت: اگرچه برای تامین تجهیزات انفرادی و 
خودروهای امدادی، اعتبارات حمایتی خواهیم 
تجهیزات  از  برخی  کمبود  به  توجه  با  اما  داشت 

امدادی نیاز به همکاری مسئولان استان است.
»خوش خبر« معاون استاندار هم در این دیدار با 
اشاره به ضرورت استفاده از ظرفیت شهرستان 
ها برای تجهیز پایگاه های امدادی استان گفت : 
هلال احمر در خط مقدم خدمات دهی در شرایط 

اضطراری نقش مهمی دارد. 
»رضایی« مدیرعامل جمعیت هلال احمر استان 
هم با اشاره به مشکلات پایگاه های امداد جاده ای 
استان و نیاز بعضی از پایگاه های امدادی به تعمیرات 
با گلایه از کمبود تجهیزات پایگاه های امداد جاده 
ای خراسان جنوبی، گفت: وسعت زیاد استان و 
شرایط خاص جاده ها نیازمند تجهیز پایگاه های 

امدادی است.

270 تن روغن جامد در راه استان

هم اکنون 2۷0 تن روغن جامد و192 تن شکر 
زودی  به  که  است  جذب  حال  در  استان  سهمیه 
توزیع می شود.معاون امور بازرگانی و توسعه تجارت 
سازمان صمت از توزیع 9 تن کالای اساسی در استان 
خبر داد و گفت: این کالا ها شامل 2 هزار و ۷۴۵ تن 
برنج، 3 هزار و 190 تن شکر، 810 تن گوشت مرغ، 
230 تن گوشت گوساله، هزار و 100 تن میوه و 810 
تن روغن خوراکی است. به گفته »جویبان«۵00 تن 

برنج نیز در حال توزیع و 2۷0 تن روغن جامد و 192 
تن شکر در حال جذب است. وی گفت: همچنین 
با توجه به کمبود روغن در استان برای تامین 300 
تن روغن خوراکی دیگر مورد نیاز خراسان جنوبی، 
پیگیری لازم از طریق وزارت صمت و شرکت دولتی 
انجام شده است. وی افزود: هم اکنون قیمت برنج 
هندی هر کیسه 18۵ هزار تومان و شکر هر کیلوگرم 

8 هزار و ۷00 تومان مصوب شده است.

نياز موتورسيکلت برقی به گواهی نامه رانندگی  

حسین قربانی - تعدادی از افراد با موتورسیکلت با حجم 
کمتر از ۵0 سي سي یا موتورسیکلت هاي برقي اقدام 
به رانندگي بدون گواهي نامه می کنند كه این کار بر 
خلاف قوانین و مقررات است. سرهنگ »عباسی« 
رئیس پلیس راهنمایی و رانندگی استان گفت: عده 

اي از فروشندگان هنگام فروش به خریداران اعلام 
مي کنند که این گونه وسایل نقلیه نیازي به پلاک و 
گواهي نامه ندارد که این نوع اظهارات برخلاف قوانین 
و مقررات است در حالی که داشتن پلاک و گواهی نامه 

برای همه وسایل نقلیه الزامی است.

بصيرت، کارساز در برابر فتنه ها

در برابر فتنه ها تنها تفکر با بصیرت کارساز و مفید 
است.

 نماینده ولی فقیه در استان در نشست با امامان 
جمعه استان گفت: بعد از این همه فتنه و دشمنی 
کشورهای غربی، برخی افراد در داخل خود را 
به خواب می زنند و هنوز در دشمنی کشورهای 
غربی با ایران اسلامی تردید دارند. حجت الاسلام 
ها  غربی  که  این  بیان  با  »عبادی«  والمسلمین 
مسائل  و  هستند  ما  کردن  سرگردان  دنبال  به 
اجتماعی، فرهنگی و اقتصادی و سیاسی کشور را 
ضیعف و بالاترین حد استبداد را بر کشور تحمیل 

می کنند، افزود: سال 88 یک فتنه پیچیده و ناباور به 
وجود آمد و مردم به دلیل تردید نتوانستند، تصمیم 
بگیرند و بعد از هشت ماه به میدان آمدند و حماسه 
9 دی را آفریدند. به گفته وی هر وقت ابهامات از 
جلوی راه مردم برداشته شود مطمئن باشیم آن ها 

بقیه کارها را انجام خواهند داد.
تغییر  دشمن  تفکر  هرگز  که  این  بر  تاکید  با  وی 
نخواهد کرد، ادامه داد: راه های تبلیغات بسیاری 
وجود دارد و باید از آن ها در شرایط موجود استفاده 
شود و منتظر راه های قدیمی برای تبلیغات دین 

نباشیم. 

 امسال دانش آموزان کنکوری به دلیل شرایط  ●
کرونایی و تعطیلی مدارس، شرایط سختی را برای 
درس خواندن پشت سر می گذارند. به عنوان مثال 
دانش آموزان رشته ریاضی در حالی که سرنوشت 
شان در کنکور به میزان یادگیری آن ها از دروس 
بستگی زیادی دارد ولی مجبورند در فضای مجازی 
درس بخوانند که این موضوع بدون شک درصد 
کاش  کند.  می  کم  کنکور  رادر  ها  آن  موفقیت 
مسئولان استان شرایطی را فراهم می کردند تا 
کنکوری ها در شرایط خاصی در مدرسه حاضر می 
شدند و با رعایت پروتکل ها، پای درس حضوری 

می نشستند.
کمک معیشتی دولت باز هم در شرایط بی عدالتی  ●

پرداخت می شود. چرا افرادی که بیمه پرداز هستند 
باید از دریافت آن محروم شوند در حالی که خیلی 
ها حقوق های ناچیزی می گیرند. از سوی دیگر 
بسیاری از بازنشستگان هم هستند که پایه حقوق 
کمی دارند و میزان دریافتی آن ها با قیمت هایی که 
امسال کالاها دارند برای نیمی از ماه جوابگوست 

و باز هم مورد بی مهری مسئولان قرار گرفته اند.
نظارت های فرمایشی بازرسان صمت و ... با  ●

حضور دوربین صدا و سیما و خودروهای اداری چه 
فایده ای دارد؟ نظارت وقتی خوب است که به یک 
باره و بدون خبر باشد شاید آن وقت بازرسان متوجه 
شوند که داد مردم از چیست. از سوی دیگر برخی 
بازرسان آن قدر شناخته شده هستند که مغازه 
داران کاملا آن ها را می شناسند. آیا بهتر نیست 
برای بازرسی از نیروهای اداری ناشناخته و ... در 

این کار استفاده شود؟

توصیه های جدی استاندار به مدیران

رونمایی سند توسعه 
خاوران 

سند توسعه خاوران باهدف تحقق شعار تدبیر، 
تلاش و توسعه تدوین شده است و ستاد آن از هفته 
جاری کار خود را با حضور نمایندگان مجلس، 
نخبگان و بخش خصوصی به شکل رسمی آغاز 

می کند.
استاندار در جلسه شورای اداری استان ضمن 
بیان این خبر گفت: در این سند، درمحور توسعه 
و  است  شده  لحاظ  خصوصی  بخش  استان، 
دستگاه های اجرایی، تسهیل گر شرایط برای 
فعالیت این بخش هستند.»ملانوری« در ادامه 
سخنانش با تاکید بر این که هیچ دلیلی ندارد که 
مدیران بی انگیزه در سمت خود بمانند، تصریح 
کرد:  این افراد بهتر است جای خود را به نیروهای 
جوان، با انگیزه و توانمند بدهند.وی مدیران را از 
مأموریت های غیرضروری برحذر داشت و افزود: 
سفرهای مدیران به تهران، در زمینه پیگیری 
مسائل استان  و بازتاب و نتیجه مطلوبی به همراه 
داشته باشد.وی همچنین تأکید کرد: مدیران 
دستگاه ها نتایج کارهای خود را اطلاع رسانی 
کنند و آن هایی که دچار روزمرگی هستند حوزه 
کاری خود را فعال تر کنند. مقام عالی دولت ادامه 
داد: مدیران باید از موازی کاری بپرهیزند و با 
خودداری از جزیره ای عمل کردن، با همدیگر در 
تعامل باشند ضمن این که از هر اقدام بدون برنامه 
هم باید خودداری شود.  وی از دولت بومی و محلی 
به عنوان نسخه شفابخش استان یاد کرد و گفت: 
باید بر مدار قانون و بخشنامه ها و دستورالعمل ها 
حرکت کنیم اما باید اقتضائات استان را هم در نظر 

داشته باشیم و بر این اساس اقدام کنیم.

187 بیمار تنفسی روی 
تخت بیمارستان ها

هم اکنون 18۷ بیمار حاد تنفسی در بیمارستان 
های استان بستری هستند که از این تعداد 22 نفر 
در بخش آی. سی. یو به سر می برند و حال 9 نفر 
وخیم است.معاون بهداشتی دانشگاه علوم پزشکی 
بیرجند گفت: در 2۴ ساعت گذشته با انجام 112 
آزمایش کرونا 23 بیمار جدید مبتلا به این بیماری 
در استان شناسایی شدند. به گفته دکتر »مهدی 
زاده«  تعداد قربانیان کرونا در خراسان جنوبی با 

مرگ سه بیمار دیگر به ۷0۵ نفر رسید.

استاندار پشت پنجره 
گردشگری

گردشگری ظرفیتی بی نظیر برای معرفی استان 
در  گذشته  روز  را  مطلب  این  استاندار  است. 
بازدید از برخی جاذبه های گردشگری بیرجند 
از جمله باغ جهانی اکبریه، خانه شریف، بزرگ 
ترین اقامتگاه بوم گردی استان در منطقه چهارده 
و ... مطرح کرد و گفت:گردشگری هم می تواند 
اشتغال خوبی ایجاد کند و هم فرصت مطلوبی 

برای معرفی استان به اقصا نقاط جهان باشد.
به گفته »ملانوری« تنوع و تعدد جاذبه های طبیعی 
و آثار تاریخی به اندازه وسعت و گستره خراسان 

جنوبی در اقصا نقاط این استان پراکنده است.
وی هدف از بازدید خود را بررسی وضعیت فعالیت 
بخش خصوصی در حوزه گردشگری اعلام کرد 
و ادامه داد: اقدامات اداره کل میراث فرهنگی، 
و  مرمت  بحث  در  دستی  صنایع  و  گردشگری 

احیای بناهای تاریخی هم بررسی شد. 
آثاری  استان،  تاریخی  بناهای  وی؛  گفته  به 
شگرف، عمیق و غنی هستند که به عنوان ثروتی 
عظیم در اختیار نسل امروز قرار گرفته اند بنابراین 

باید از آن ها به درستی استفاده شود. 


